

No. 44001. Multilateral

TREATY ON CONVENTIONAL ARMED FORCES IN EUROPE. PARIS, 19 NOVEMBER 1990 [*United Nations, Treaty Series, vol. 2441, 2442 and 2443, I-44001.*]

AGREEMENT ON THE CONVENTIONAL ARMAMENTS AND EQUIPMENT OF THE UNION OF SOVIET SOCIALIST REPUBLICS IN ESTONIA, LATVIA AND LITHUANIA AMONG THE STATES PARTIES OF THE TREATY ON CONVENTIONAL ARMED FORCES IN EUROPE. VIENNA, 18 OCTOBER 1991*

Entry into force: 9 November 1992, in accordance with its provisions

Authentic text: English

Registration with the Secretariat of the United Nations: Netherlands, 12 March 2014

**No UNTS volume number has yet been determined for this record. The Text(s) reproduced below, if attached, are the authentic texts of the agreement /action attachment as submitted for registration and publication to the Secretariat. For ease of reference they were sequentially paginated. Translations, if attached, are not final and are provided for information only.*

N° 44001. Multilatéral

TRAITÉ SUR LES FORCES ARMÉES CONVENTIONNELLES EN EUROPE. PARIS, 19 NOVEMBRE 1990 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 2441, 2442 and 2443, I-44001.*]

ACCORD RELATIF AUX ARMEMENTS ET ÉQUIPEMENTS CONVENTIONNELS DE L'UNION DES RÉPUBLIQUES SOCIALISTES SOVIÉTIQUES EN ESTONIE, LETTONIE ET EN LITUANIE ENTRE LES ÉTATS PARTIES AU TRAITÉ SUR LES FORCES ARMÉES CONVENTIONNELLES EN EUROPE. VIENNE, 18 OCTOBRE 1991*

Entrée en vigueur : 9 novembre 1992, conformément à ses dispositions

Texte authentique : anglais

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : Pays-Bas, 12 mars 2014

**Le numéro de volume RTNU n'a pas encore été établi pour ce dossier. Les textes reproduits ci-dessous, s'ils sont disponibles, sont les textes authentiques de l'accord/pièce jointe d'action tel que soumises pour l'enregistrement et publication au Secrétariat. Pour référence, ils ont été présentés sous forme de la pagination consécutive. Les traductions, s'ils sont inclus, ne sont pas en form finale et sont fournies uniquement à titre d'information.*